
Formandens beretning ”S/I Klubhus 2014” 

 

2020 var det første år efter vi har betalt huset ud. 

Det giver god økonomi så der har været råd til vedligehold, varmepumpe og et sponsorat til BHI/HMK 

Der har ikke været holdt så mange møder grundet Corona ‘en. 

Lige et par negative ting: 

Da det frøs var der nogen der havde åbnet for vandet og glemt at lukke for det inden de igen forlod huset – 

så da det tøede op igen lukkede vi 1000 m3 vand ud i kloakken. 

Der er også nogen der på et tidspunkt har skruet op for radiatoren til 25G og ikke skruet ned når de forlod 

huset.  

Begge dele koster unødigt. 

Vi skal have et par arbejdsdage, så vi kan få renset og malet klubhuset samt repareret betonen foran 

hangaren og div. 

Bestyrelsen har et forslag til ændring af vedtægter – at tilføje en suppleant til bestyrelsen 

Sidst men ikke mindst en tak for godt samarbejde til bestyrelsen 

Håber de vil fortsætte samarbejdet 


